
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
Referat	57.	bestyrelsesmøde	onsdag	den	9.	januar	2019		
	
Følgende	deltog	i	mødet:	
	
	

Bestyrelsen Navn Email	

Formand	 Eva	Hofman-Bang	 Eva.hofman.bang@gmail.com	

Kasserer	 Erik	Møller-Madsen	 emm@canon.dk	

Bestyrelse	 Thomas	De	Leeuw	 auto@hannahdeleeuw.dk	

Bestyrelse	 Per	Holmgaard	 Per.holmgaard@lexmark.dk	

Bestyrelse	 Rita	Johnsson	 1rita.johnsson@gmail.com	

1.	Suppleant	 Peter	Krarup	 npk@krarups-snedkeri.dk	

2.	Suppleant	 Lars	Gandrup	Petersen	 lgp@clipper-group.com	

Sekretær	 Susanne	Barnewitz	 susannebarnewitz@yahoo.dk	

	
	
Aktivitetsudv.			
Kabysudvalg			
Sejladsudvalg		
Onsdagssejlads		
Teknisk	udvalg	
Presse		
Ungdomssejlerne	
Ungdomssejlerne	
	

	

	

Karsten	Frese		
Jannik	Pedersen	
Johannes	Kildeby		
Gorm	Arildsen		
Peter	Krarup		
Rud	Kofoed	
Linda	Serup-Simonsen		
Niels	Ole	Sloth		

	

	

frese@mbuna.dk	

	jannik_mp@hotmail.d	
jok@niras.com	

	Ga@koda.dk	

	npk@krarups-snedkeri.dk		

rud.kofoed@orange.fr	
linda.cerup.simonsen@gmail.com	

niels@assurancepartner.dk	
	

	

	
	

1. Referent	
Erik	
	

2. Nyt	fra	Formanden	
Evaluering	af	Nytårskur	og	Nytårsfrokost	
Alle	er	tilfredse	med	form,	indhold	og	bespisning.	
	
WASA	er	sendt	til	reparation,	og	vi	afventer	pris.	Kan	vores	forsikring	evt.	dække?	EMM	undersøger	
	

3. Søhesten	
Materiale	er	under	indsamling	til	næste	udgave.	Der	udtrykkes	stor	tilfredshed	med	det	nye	layout	
og	naturligvis	indholdet.	
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4. Aktivitetsudvalg	
Der	er	snart	udsolgt	til	Jazzsaften	den	17.	januar.	Plan	om	torskegilde	i	februar.	Sct.	Patriks	Day	den	
22.	marts	er	under	planlægning,	men	endnu	ikke	bekræftet.	

Foredrag	med	Nicolai	Sehested,	Volvo	Ocean	Race	under	overvejelse.	EMM	undersøger.	

Der	arbejdes	med	at	få	flere	interviews	i	Søhesten	med	sejlernes	oplevelser	på	havet.	
	

5. Kabysudvalg	
Forretninger	kører	bedre	end	forventet,	synes	Janik.	Gæsterne	er	yderst	tilfredse	med	bespisnin-
gen.	

Der	er	planer	om	at	købe	stole	til	1/3	af	Kabyssen.	Afventer	kommunalt	tilskudstilsagn	for	igang-
sætning.	
	

6. Sejladsudvalg	
Ingen	input.	
	

7. Ungdomsudvalg	
SlettenCup	planlagt	til	18.	august.	Klubmesterskaber	31.	august.		

29’ere,	der	er	i	dårlig	stand,	kommer	på	”værft”	i	Ulmann’s	tidligere	sejlloft,	hvor	der	mulighed	for	
istandsættelse.	En	del	Optier	er	til	reparation	hos	Winner	i	Faaborg.	Budget	fra	Ungdomsudvalget	
skal	godkendes	inden	igangsættelse.	

Vintertræningen	kører	videre,	så	længe	vandet	ikke	er	hårdt!	

En	del	Optier	har	været	på	Mallorca	og	i	Grækenland	og	skal	snart	til	Spanien.	

29’ere	tager	til	Palma	i	februar	for	at	træne.	Der	er	således	ualmindelig	megen	aktivitet,	set	i	relati-
on	til	årstiden.	

Planerne	om	et	skur	skrider	langsomt	frem.	Kommunen	er	interesseret	i	et	skitseforslag,	hvorfor	vi	
beder	en	arkitekt	om	et	skitseforslag	med	et	budget	for	udarbejdelse	på	kr.	5.000,-.	Efterfølgende	
dialog	med	kommunen	er	igangsat	af	Eva.	
		

8. Teknisk	udvalg	
Næste	store	opgave	er	planlægning	af	arbejdslørdag,	der	er	lørdag	den	13.	april	kl.	08:00.	
Renovering	af	fronten	mod	havnen	forventes	gennemført	i	løbet	af	sommeren.			
	

9. Kajak	
Ingen	aktivitet	siden	sidst.		
	

10. Materiel	vand	
Der	kom	afslag	fra	kommunen	på	hjælp	til	en	RIB	mere.	Vi	søger	igen	på	et	senere	tidspunkt,	så	vo-
res	udskiftningsfrekvens	kan	opretholdes.	Alternativ	sponsering	overvejes.	Evt.	også	til	andre	inve-
steringer.	
	
Der	vil	være	RIB’s	i	vandet,	så	længe	det	ikke	fryser,	for	at	assistere	i	træningen	af	ungdomssejler-
ne.	
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11. Økonomi	
Klubbens	økonomi	følger	budgettet	og	der	har	ikke	været	uventede	udgifter.	Vi	afventer	kommu-
nens	tilskud,	hvorefter	vi	budgetterer	årets	aktiviteter.		
	

12. Sikkerhedspolitik	
Ungdomsafdelingen	har	lovet	at	tage	initiativ	til	et	arrangement	med	Trygfonden,	der	fokuserer	på	
sikkerhed.	
	

13. Generalforsamling	13.	marts		

Der	er	forslag	til	æresmedlem	og	fiduspokalen.		Øvrig	planlægning	kommer.	
	

14. Evt.	
	

15. Næste	møde	
Onsdag	den	6.		februar	kl.	19.30.	

	


